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§ 1 
Val av justerare och tid för justering  

Beslut  
Fastighetsnämnden utser vice ordföranden Fritz Lennaárd (M) att 
tillsammans med ordföranden Clara Lindblom (V) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker onsdagen den 22 november 2023. 
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§ 2 
Anmälan för kännedom 
Beslut  
Anmälan för kännedom enligt förteckning i eDok för tiden 11 
oktober 2023 till den 31 oktober 2023 anmäls. 
 
Anmälda handlingar  

 §17 den 16 oktober 2023, Kommunfullmäktige 
Sammanträdesdagar för kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige för tiden 1 januari 2024 – 31 december 
2024(1357457) 

 R1 Utl Sammanträdesdagar för kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige för tiden 1 januari 2024-31 december 
2024(1338546) 
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§ 3 
Anmälan av delegationsbeslut inom fastighetskontoret 
2023  
FSK 2023/15 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut fattade 
inom fastighetskontoret för tiden 2023-09-29 - 2023-10-23 samt 
investeringsbeslut 2023-09-26 - 2023-10-19. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/15-54 Anmälan av delegationsbeslut inom 
fastighetskontoret 

 FSK 2023/15-55 Bilaga 1 Delegationsbeslut beställningar 
 FSK 2023/15-56 Bilaga 2 Delegationsbeslut 

investeringsbeslut 
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§ 4 
Sammanträdestider 2024 för fastighetsnämnden  
FSK 2023/448 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1.      Fastighetsnämnden fastställer datum för sammanträdestider 
2024 enligt följande: 
  
23 januari 
20 februari 
26 mars  
23 april  
28 maj 
18 juni 
24 september 
22 oktober 
26 november 
17 december 
  

2.      Fastighetsnämnden fastställer datum för möte med 
fastighetsnämndens och miljö- och hälsoskyddsnämndens 
gemensamma råd för funktionshinderfrågor till den 22 
oktober 2024, i anslutning till nämndens ordinarie 
sammanträde. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/448-1 (Godkänd - R 1) Sammanträdestider 2024 
för fastighetsnämnden 
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§ 5 
Ekonomisk månadsrapport för fastighetsnämnden 2023  
FSK 2023/2 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar att lägga anmälan till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/2-15 (Godkänd - R 1) Månadsrapport Oktober 
2023 
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§ 6 
Remiss av Motion om att bygga ett kallbadhus i 
Hammarby sjö. Remissvar  
FSK 2023/383 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Said Abdu (L) föreslår (se beslutet). 
  
2) Frank Hojem (C) föreslår att nämnden beslutar att tillstyrka 
motionen samt att därutöver anföra följande: 
  

Vattnet är en stor del av Stockholm. Centerpartiet vill 
tillgängliggöra det fantastiska vatten som finns i hela staden 
och ta vara på de outnyttjade möjligheter som finns. Dels med 
fler strandbad, dels med vattennära broar, badflottar, 
badstegar och soldäck. Centerpartiet vill också skapa fler och 
bättre bad- och kallbadsmöjligheter i Stockholms olika 
stadsdelar och har därför föreslagit ett kallbadhus i 
Hammarby sjö vid Hammarby Sjöstad. En plats där det idag 
inte finns några officiella badmöjligheter. 
  
Vänstermajoriteten har en aktivitet i sin budget för 2024 att 
trafiknämnden ska i samarbete med kommunstyrelsen, 
exploateringsnämnden, fastighetsnämnden, idrottsnämnden, 
miljö- och hälsoskyddsnämnden, stadsbyggnadsnämnden, 
stadsdelsnämnderna och Stockholms Hamn AB samordna 
inrättande av fler bryggbad, strandbad, plaskdammar och 
vinterbadplatser med möjlighet till bastubad samt utreda 
funktion, stadsövergripande samordning och 
ansvarsfördelning för dessa. Denna aktivitet skapar en 
förvirring i vem det är som ska fullfölja ansvaret för att skapa 
fler badmöjligheter i vår stad. Det är positivt att 
Fastighetsnämnden ställer sig positiv till ansatsen i motionen 
men har också ett ansvar tillsammans med övriga nämnder att 
driva på för att möjliggöra fler och bättre badmöjligheter i 
Stockholm. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 
av ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Said Abdu (L). 
  
Reservation 
Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Said Abdu (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
Liberalerna ställer sig positiva till iden om ett kallbadhus i 
Hammarby sjö och vi har i vår budget lagt förslag på att 
staden ska utreda fler badplatser, där även vinterbad ingår. 
Vidare ser vi nödvändigheten i att handlingsplanen för 
badplatser implementeras i arbetet för att ta fram fler 
badplatser i staden. 
  
Vi instämmer dock i förvaltningens svar att frågan inte 
primärt är en fråga för fastighetsnämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/383-2 (Godkänd - R 1) Remiss av Motion om att 
bygga ett kallbadhus i Hammarby sjö. Remissvar 

 FSK 2023/383-1.1 Motion om att bygga ett kallbadhus i 
Hammarby sjö  
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§ 7 
Remiss av Motion om att bygga Stockholms största 
fotbollsområde i Älvsjö. Remissvar  
FSK 2023/385 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Said Abdu (L) föreslår (se beslutet). 
  
2) Frank Hojem (C) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
  

1. Att fastighetsnämnden tillstyrker motionen. 
2. Att utreda möjligheterna att bygga ett idrottskluster på 

Sjöängen i Älvsjö. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
Det är återigen med besvikelse vi förstår att 
vänstermajoriteten inte ens kommer vilja utreda 
möjligheterna till att bygga ett fotbollskluster/idrottskluster på 
Sjöängens BP. Ytan ligger, som vi tidigare framfört, på ett 
bra geografiskt område med goda trafikförbindelser endast 
nio minuter med pendeltåg från centralstationen i Stockholm. 
I fastighetskontorets svar står det att byggnationen av ett 
kluster på Sjöängen kan göra att idrottsplaner på andra ställen 
i staden måste prioriteras bort. Det måste ständigt prioriteras 
bland idrottsanläggningar men framförallt är den en fråga om 
hur mycket pengar man budgeterar för idrottsplatser. 
Sjöängen är en plats Centerpartiet har budgeterat för i sin 
budget för 2024 då vi anser att det här är en viktig investering 
för idrotten i Stockholm då det behövs en större idrottsplats 
för t.ex. turneringar och cuper. Vi vill dessutom inte bara göra 
det till ett fotbollsfält utan har även avsatt pengar för 
friidrottsytor. Detta skulle skapa ett levande idrottskluster 
med en blandning av sporter och vara ett rejält tillskott inom 
framförallt stadsdelsområdet Hägersten-Älvsjö men också för 
hela staden. 
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Sjöängens BP ingår idag i utvecklingsområdet för Älvsjö. Om 
det eventuellt går att bygga bostäder, kontor eller andra 
byggnader på plats så bör det även gå att bygga ett 
idrottskluster. Det är beklagligt att ambitionsnivån vad gäller 
idrottens möjligheter nu sänks. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 
av ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Said Abdu (L). 
  
Reservation 
Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/385-2 (Godkänd - R 1) Remiss av Motion om att 
bygga Stockholms största fotbollsområde i Älvsjö. 
Remissvar 

 FSK 2023/385-1.1 Motion om att bygga Stockholms största 
fotbollsområde i Älvsjö  
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§ 8 
Remiss av Program för tillgänglighet och delaktighet för 
personer med funktionsnedsättning 2024-2029. 
Remissvar  
FSK 2023/427 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande och överlämnar det som svar på remissen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Said Abdu (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  

I Liberalernas Stockholm har alla stockholmare oavsett 
funktionsförmåga samma möjlighet till delaktighet i 
samhället. Staden och välfärden ska byggas utifrån 
tillgänglighet och delaktighet och hinder för en tillgänglig 
stad ska avlägsnas. Vi vill se en stad där alla kan leva och 
röra sig fritt. Genom att investera i tillgänglighet och 
eliminera fysiska hinder främjas inte bara rörelsefrihet utan 
också ett mer inkluderande samhälle där alla kan delta fullt 
ut. I Liberalernas budget gör vi utökade satsningar för ökad 
tillgänglighet. 
  
För personer med rörelsehinder är tillgänglighet en helt 
central fråga. En liberal syn på rörelsefrihet kräver att 
Stockholm utformas med hänsyn till mångfalden av 
funktionsnedsättningar. Det innebär att anpassa 
infrastrukturen, offentliga byggnader och transportmedel för 
att säkerställa att alla, oavsett rörelseförmåga, kan delta fullt 
ut i stadslivet. 
  
Programmet för tillgänglighet och delaktighet för personer 
med funktionsnedsättning 2024-2029 tar upp flertalet bra 
aspekter. Det är viktigt att programmet inte blir en 
papperstiger, utan något som staden verkligen lever upp till. 
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Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/427-3 (Godkänd - R 1) Program för tillgänglighet 
och delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2024-
2029. Remissvar 

 FSK 2023/427-1.1 Program för tillgänglighet och delaktighet 
2024-2029 
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§ 9 
Teknisk upprustning av Kronohäktet, del av Alstavik 1. 
Utredningsbeslut  
FSK 2023/442 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner projektdirektivet. 
2. Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att 

utreda förutsättningarna för projekt Teknisk upprustning av 
Kronohäktet, del av Alstavik 1, som underlag för ett 
kommande inriktningsbeslut, med en beräknad 
utredningsutgift upp till 8 mnkr. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Said Abdu (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
För att nämnden och i förlängningen staden ska uppnå sitt 
mål i klimatomställningen är det nödvändigt att andelen 
lokalproducerad grön el ökar. Nu när fastighetsnämnden ska 
fatta beslut om att rusta upp Kronohäktet saknar vi en 
utredning om installation av exempelvis solcellspaneler och 
eller bergvärme. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/442-1 (Godkänd - R 1) Teknisk upprustning av 
Kronohäktet, del av Alstavik 1. Utredningsbeslut 

 FSK 2023/442-2 Bilaga 1 Projektdirektiv 
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§ 10 
Anläggande av 11-spels konstgräsplan på Sjöängens BP, 
Örby 4:1. Genomförandebeslut  
FSK 2023/125 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till genomförande av 
projekt Anläggande av 11-spels konstgräsplan på Sjöängens 
BP till en investeringsutgift redovisad i tjänsteutlåtandets 
bilaga 1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Said Abdu (L) föreslår (se beslutet). 
  
2) Frank Hojem (C) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
  

1. Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att utreda möjligheterna att bygga ett fotbollskluster på 

Sjöängen i Älvsjö. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
Det är varmt välkommet att grusplanen på Sjöängens BP nu 
planeras att anläggas med en 11-spels konstgräsplan med 
tillhörande stängsel och belysning. Samtidigt är det beklagligt 
att bollplanen bara är en kortvarig lösning och kommer 
behöva få en ny lokalisering då den ingår i 
utvecklingsområdet för Älvsjö. 
  
Hösten 2022 gick Centerpartiet, tillsammans med Stockholms 
fotbollsförbund, fram med ett förslag på ett fotbollskluster på 
Sjöängen i Älvsjö. Centerpartiet lämnade även i april 2023 in 
en motion om detta. Det tar nio minuter att ta sig till Älvsjö 
station från Centralisationen i Stockholm. Sjöängen ligger sen 
på gångavstånd från Älvsjö station. Detta gör att 
fotbollsområdet är strategiskt placerat och resvägen kort även 
för innerstadens fotbollsföreningar som idag har stor brist på 
fotbollsplaner. Fotbollsklustret skulle också ge nya 
möjligheter för arrangemang av större cuper och turneringar. 
  
Centerpartiet ställer sig positiva till anläggandet av en 11-
spels konstgräsplan med tillhörande stängsel och belysning 
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men hade hoppats på att majoriteten hade högre ambitioner 
för idrotten än vad förslaget avser. Sjöängen hade varit en 
perfekt plats för Stockholm att bygga ikapp en del av den 
idrottsanläggningsbrist vi har. Vi hade gärna sett ett vidare 
utredningsuppdrag till förvaltningen. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 
av ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Said Abdu (L). 
  
Reservation 
Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/125-14 (Signerad) Anläggande av 11-spels 
konstgräsplan på Sjöängens BP, Örby 4:1. 
Genomförandebeslut 

 FSK 2023/125-15 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 11 
Kompletterande brand- och konstruktionsåtgärder i 
Farsta ishall, Farsta 2:1. Genomförandebeslut  
FSK 2023/378 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till genomförande av 
projekt Kompletterande brand- och konstruktionsåtgärder i 
Farsta ishall, Farsta 2:1, till en investeringsutgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Frank Hojem (C) föreslår (se beslutet). 
  
2) Said Abdu (L) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 
  

1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att i samband med upprustningen av ishallen gå vidare med 

att faktiskt installera solcellspaneler. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
För att nå sina mål i klimatomställningen är det nödvändigt 
att andelen lokalproducerad grön el ökar, därför bör varje 
investering, upprustning och ombyggnation som görs på 
fastighetsnämndens fastigheter även bidra till att vi ökar 
andelen grön lokalproducerad el. 
  
Att stadens idrotts- och fritidsanläggningar ska hålla hög 
säkerhet går inte att understryka tillräckligt mycket. Med det 
sagt är det djupt problematiskt att flera av ishallarna i söderort 
håller stängt för upprustning och därför måste förvaltningen 
se över hur staden kan tillgodose både föreningar och 
idrottande stockholmare alternativ i söderort. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 
av ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Julian Kroon (SD) och Frank Hojem (C) 
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Reservation 
Said Abdu (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/378-5 (Signerad) Kompletterande brand- och 
konstruktionsåtgärder i Farsta ishall, Farsta 2:1. 
Genomförandebeslut 

 FSK 2023/378-6 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 12 
Ombyggnad av Pilträdet 11, hus 06, till kontorslokaler. 
Genomförandebeslut  
FSK 2018/239 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner för sin del förslag till 
genomförande och föreslår att kommunfullmäktige 
godkänner förslaget till genomförande för projekt 
Ombyggnad av hus 06, Pilträdet 11, till kontorslokaler och 
att fastighetsnämnden medges rätt att genomföra projektet 
till en investeringsutgift redovisad i tjänsteutlåtandets bilaga 
1. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

  
  
 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. 
(M), Julian Kroon (SD) och Frank Hojem (C) föreslår (se beslutet). 
  
2) Said Abdu (L) föreslår att nämnden beslutar enligt följande: 

  
1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att inför ombyggnationen av Pilträdet 11 utreda 

förutsättningarna för att installera solcellspaneler. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
För att nå sina mål i klimatomställningen är det 
nödvändigt att andelen lokalproducerad grön el ökar, 
därför bör varje investering, upprustning och 
ombyggnation som görs på fastighetsnämndens 
fastigheter även bidra till att vi ökar andelen grön 
lokalproducerad el. 
  
Vi ser att fastighetens elsystem ska genomgå en 
renovering för att uppfylla myndighetskrav, då ser vi 
även möjligheten att nämnden ska fortsätta med arbetet 
att ställa om till grön el. Därför anser vi att 
förutsättningarna för att installera solcellspaneler också 
ska utredas. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 
av ordföranden Clara Lindblom (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. 
(M), Julian Kroon (SD) och Frank Hojem (C). 
  
Reservation 
Said Abdu (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2018/239-16 (Signerad) Ombyggnad av Pilträdet 11, 
hus 06, till kontorslokaler. Genomförandebeslut 

 FSK 2018/239-14 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 13 
Underhåll Stockholms stadsbibliotek, Spelbomskan 16. 
Lägesrapport 5  
2017/00019 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapport avseende projekt 
Underhåll Stadsbiblioteket, Spelbomskan 16. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Said Abdu (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
Vi vill påtala vikten av att komma igång med planeringen 
inför stadsbibliotekets stängning. Barn- och 
ungdomsverksamheten måste hållas igång och tillgången på 
alla böckerna som inte kommer att ligga framme, cirka 
100.000 böcker, måste säkerställas. Stockholmarna måste 
fortsatt kunna ta del av den litterära konsten. 
  
Det är väldigt betydelsefullt att renoveringen blir av så att 
biblioteket kan öppna igen 2028. i Men det gör också att tiden 
är knapp för att förbereda och därför är det viktigt att planera 
för hur man ämnar göra med verksamheten och böckerna så 
att Stockholmarna kan fortsätta ta del av den litterära konsten. 
Det är angeläget att barn- och ungdomsverksamheten samt 
tillgången till litteratur säkras. 
  
Vi menar att barnverksamheten är så pass viktig att 
förvaltningen bör ta fram ett förslag på ersättningslokal. Det 
blir en hel generation barn utan tillgång till stadsbiblioteket 
under tiden för renovering. Dessa behöver en fullgod lokal att 
söka sig till. Mobil och uppsökande verksamhet i all ära, det 
kan inte ersätta ett riktigt bibliotek med utrymme och 
kapacitet för barnen. 
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Avslutningsvis, noteras det att ärendet har överskridit de 
ekonomiska ramarna vilket är olyckligt och vi vill 
understryka vikten av att arbeta med kostnadskontroll, därför 
kommer vi följa upp den fortsatta utvecklingen framöver. 

  
Särskilt uttalande 
Lovisa Hedin (KD) lämnar ersättaryttrande enligt följande: 
  

Kristdemokraterna välkomnar att prognosen för den 
slutgiltiga kostnaden för basarerna minskar jämfört med 
lägesrapport 4 men noterar att budget fortsatt inte bedöms 
hålla. Vi förutsätter att kontorets arbete med kostnadskontroll 
fortsätter för att minska behovet av utökad investeringsram 
för att slutföra projektets kvarvarande delar. 
  
Spelbomskan upprustas och åtgärdas i flera parallella 
ärenden. Vi ser gärna att kontoret i framtida upprustnings- 
och underhållsarbeten samordnar alla åtgärder för en och 
samma fastighet i ett samlat ärende för att underlätta 
nämndens insyn och uppföljning. En sådan samordning 
skapar även förutsättningar för synergieffekter och 
besparingar i både skattepengar och tid. 

 
Handlingar i ärendet 

 2017/00019-16 (Godkänd - R 1) Underhåll Stockholms 
stadsbibliotek, Spelbomskan 16. Lägesrapport 5 
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§ 14 
Utökning ispist på Eriksdals bollplan, Kornet 14. 
Slutredovisning  
FSK 2021/341-6 
  

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner slutredovisningen avseende 
utökning av ispist och omläggning av konstgräs på Eriksdals 
bollplan, Kornet 14. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
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§ 15 
Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschef Anders Kindberg informerar om stängningen av 
Sätra ishall och planeringen för platsen i fortsättningen. 
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§ 16 
Frågor för beredning och övrig information  
Inga övriga frågor. 
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